
Commissie M&B 31 oktober 2022 
Rondvraag gedeputeerde Olthof (agendapunt 8)

Mevrouw Van Geffen (Liberaal Noord-Holland) heeft de volgende vragen:

1. Kunt u een reactie geven op de mail van de Waldenbuurtgroep over onveiligheid N236 bij 
bouw school. Levert dit een onveilige situatie op omdat een groot aantal scholieren de weg 
2x moeten oversteken? 
Ontstaat er een probleem voor autoverkeer op de ontsluitingsweg die daar ligt?

2. Naar aanleiding van agendapunt 11b en de beantwoording van mijn technische vraag 
daarover, wissel ik graag nog even van gedachten met de gedeputeerde over het tijdspad. 
Dit kwam ook op het IPO-congres ter sprake waar een bestuurder van een andere provincie 
zei dat beslissingen die zo zwaarwegend zijn, niet even voorgelegd kunnen worden aan 
Staten die zich aan het inwerken zijn, door een college dat waarschijnlijk nog demissionair is. 
Hoe ziet de gedeputeerde dit?

3. Eind september werd bekend dat de gemeente Alkmaar  voor de bediening van 10 bruggen 
niet in zee is gegaan met de provincie maar met Trigion / City 360. Is dit voor de provincie 
een tegenvaller of lag het niet in de lijn der verwachting dat de bediencentrale 
Heerhugowaard dit zou gaan doen? Heeft de provincie hier iets laten liggen of kan de 
provincie te weinig voordelen bieden?


